
2016042253 

Vragenhalfuur raad 24 november 2016 Bloemendaal 
 

 

CDA (de heer Burger): 

Sinds 2006 wordt op initiatief van het College van B&W het zogenaamde Kopje van Bloemendaal 

uitgereikt aan de "Bloemendaler van het jaar". Tijdens de raad op 1 juli 2010 is dit nog bekrachtigd 

middels een raadsbesluit waarin het complete overzicht van alle Bloemendaalse onderscheidingen 

vermeld staat. Op de website van de gemeente staat nu vermeld: "Dit jaar is de laatste uitreiking 

van het zogenaamde Kopje van Bloemendaal aan de 'Bloemendaler van het jaar'. Dit zilveren 

theekopje wordt door waarnemend burgemeester Bernt Schneiders uitgereikt tijdens de 

nieuwjaarsreceptie". 

Voor de CDA-fractie komt dit nogal als een verrassing. 

De fractie van het CDA zouden graag willen weten wat de achterliggende reden is.  

 

Liberaal Bloemendaal (de heer Barendregt): 

1. Waarom krijgt Raad nog steeds de openbare alsmede de niet-openbare besluiten niet meer per 

email, zoals vroeger gebruikelijk was? 

2. Waarom wordt er een krediet aangevraagd voor aanpassing van de entree van 

Brouwerkolkweg 2 ten behoeve van verkoop ? Nu iets verbouwen wat straks door een nieuwe 

eigenaar mogelijk weer wordt gesloopt? 

 

D66 (mevrouw Van Stralen): 

Het college van Haarlem heeft op 17 november bekendgemaakt dat zij kiest voor versnelde uitvoer 

van het duurzaamheidsprogramma opdat Haarlem in 2030 klimaatneutraal kan zijn. Hiervoor wordt 

een routekaart opgesteld en worden projecten gedefinieerd. Bijvoorbeeld al om het 

Ramplaankwartier aardgasvrij te maken. Gebiedsgericht gaat er gekeken worden ook naar 

bijvoorbeeld warmtenetten. Daarbij wordt aangegeven dat Haarlem het niet alleen kan doen en in 

gesprek is met buurgemeenten, de regio en de Provincie Noord-Holland. 

Vragen: 

1. Is het college al in gesprek met Haarlem over het duurzaamheidsprogramma zoals vermeld in 

het persbericht van de gemeente Haarlem? Hoe verlopen die gesprekken? 

2. Vindt het college het ook een kans voor Bloemendaal om aan te haken bij bepaalde projecten 

van Haarlem, zeker als ze zich aan onze gemeentegrens afspelen? 

https://www.haarlem.nl/nieuws/haarlem-wil-in-2030-klimaatneutraal-zijn/ 

 

Hart van Bloemendaal (mevrouw Roos): 

Nav het collegebesluit, zie hieronder en het artikel in het HD hierover dd 22 nov jl de volgende 

vragen: 

1. Waarom gaat de gemeente de huisartsenpraktijk HOED in Overveen faciliteren? Is dit geen 

ongeoorloofde staatssteun en/of concurrentievervalsing? Hoe staan andere huisartsen, 

fysiotherapeuten, tandartsen etc in de gemeente hier tegenover? 

2. De wethouder zegt dat het voor een marktconforme prijs wordt verkocht. Marktconform 

betekent op Funda aanbieden. Dan weet je zeker dat je voor deze grond een reële prijs krijgt. 

Dit gaat buiten de markt om. Waarom niet op Funda, dwz waarom onderhands? 

3. Waarom wordt daar geen sociale woningbouw gepleegd? Een prima locatie in het hart van de 

gemeente en nog wel naast het gemeentehuis. Kan niet mooier. Dus waarom is dit niet 

meegenomen in de locatiestudie die door de voormalig gemeentesecretaris is gedaan? 

4. In het krantenartikel staat: als de huisartsen ja zeggen dan is er een deal. Uit het 

collegebesluit blijkt ook dat het college dit al besloten heeft. Is er nu een concrete toezegging 

gedaan aan de HOED? En wat houdt die toezegging in? 

5. Sinds wanneer is het college hierover in gesprek?  

6. Waarom hebt u de raad hierover niet geïnformeerd? 

 

https://www.haarlem.nl/nieuws/haarlem-wil-in-2030-klimaatneutraal-zijn/

